
Inloopbijeenkomst 17 juli levert veel goede suggesties 

 

Zo’n 150 omwonenden en belangstellende bezochten op 17 juli de inloopbijeenkomst over 

de plannen voor Stadsschouwburg & Filmtheater Velsen. Op verschillende manier kon men 

met vertegenwoordigers van de gemeente en de Stadsschouwburg in gesprek. Er werd 

gretig gebruik gemaakt van de mogelijkheden om suggesties en ideeën te leveren voor de 

omgeving van het nieuwe pand, verkeer en parkeren in de wijk en het toekomstige gebruik 

van de nieuwe schouwburg. 

 

Zeedennen 

We ontvingen veel suggesties om te zorgen voor meer groen in de omgeving. Bijvoorbeeld 

door het planten van meer bomen, groene afscheidingen en het planten van inheemse 

planten en bomen zoals zeedennen. Maar ook door het gebouw zelf groen te maken door 

beplanting op de gevels of het dak. Men was enthousiast over de mogelijkheden die het plein 

voor de schouwburg in de toekomst kan bieden. Een eventueel terras biedt volgens 

omwonenden kansen om te zorgen voor meer levendigheid door bijvoorbeeld ook live 

muziek en buitenactiviteiten te organiseren. 

 

Parkeren 

Zorgen waren er vooral over de parkeerdruk op de wijk. Er is veel gesproken over wat er 

nodig is om te zorgen dat de parkeerruimte in de wijk niet ingenomen wordt door parkerende 

bezoekers van de schouwburg. De suggesties voor de oplossingen liepen uiteen van het 

plaatsen van borden en wegwijzers naar de juiste parkeerruimte tot het maken van extra 

parkeerruimte door parkeervakken anders in te delen. Ook vroeg men aandacht voor het 

terugdringen van het autogebruik door gebruik van de fiets of het openbaar vervoer te 

stimuleren. 

 

Aanbod cultuur tijdens verbouwing 

Tenslotte werd veel aandacht gevraagd voor de mogelijke tijdelijke sluiting tijdens de 

verbouwing. Men deed de dringende oproep na te denken over de mogelijkheid om op 

tijdelijke locaties aanbod te verzorgen. Dat de schouwburg in de toekomst films blijft bieden 

werd enthousiast ontvangen. 

 

Vervolgstappen 

Alle suggesties nemen we mee in de verdere ontwikkelingen. Daar zullen we omwonenden 

en bezoekers bij blijven betrekken, bijvoorbeeld in de vorm van klankbordgroepen. 

Ondertussen werken we verder aan het ontwerp van het nieuwe gebouw. We verwachten in 

oktober een nieuwe bijeenkomst te kunnen organiseren waarin we de plannen voor het 

ontwerp kunnen presenteren. 

 


